

請填妥以下表格，簽署後親身交回大新銀行各分行或寄回“香港郵政總局第333號郵政信箱”。

Please complete this form with signature and return it either to any Dah Sing Branch in person or by mail to "G.P.O BOX 333, GENERAL POST OFFICE, HONG KONG".

- | | |
|--|---|
| 1. 請用正楷填寫此表格，並於適當方格加上“✓”。
2. 更改將於登記後兩個工作天內生效。
3. 若以郵遞方法或對此表格有任何疑問，本行會知會/確認客戶後才執行此指示。
4. e-Banking 網上理財服務只適用於個人客戶。 | 1. Please complete this form in block letters and place a "✓" in appropriate box.
2. The amendment will be effective within 2 working days.
3. Customer instruction if given by mail-in or with irregularities will be processed after the Bank has duly notified/confirmed with the customer.
4. e-Banking is ONLY applicable to Personal Customer. |
|--|---|

(I) 客戶資料 Customer Information

個人客戶/公司客戶名稱 Customer Name of Personal / Company Account

日間聯絡電話號碼 Day Time Contact Phone Number

客戶身份證明文件種類及號碼 Customer ID Type and No.

 香港身份證 HKID

 ()

 護照 Passport

 中國居民身份證 Chinese Identification

 商業登記號碼 Business Registration

 其他 Others

「電話理財」用戶號碼 Phone Banking User ID

戶口號碼 Account Number

 - - -

或 Or

信用卡號碼 Credit Card Number/

公司電話理財用戶號碼 Company Phone Banking User ID

*公司電話理財服務使用者，請填寫下列資料 Company user of Phone Banking Service, please fill in the following information:

電話理財服務使用者姓名 User's Name of Phone Banking Service

電話理財服務使用者香港身份證/護照號碼 HKID/ Passport No. of Phone Banking Service User

(II) 轉賬至其他本地銀行(不適用於電話理財服務)或大新銀行第三者之戶口
Fund Transfer to Other Banks in Hong Kong (Not applicable to Phone Banking Service) or third party accounts in Dah Sing Bank

請加上 / 更改 / 刪除以下收款人資料及設定 / 更改每日轉賬限額 : Please add / change / delete the following beneficiary and pre-register / amend the Daily Transfer Limit:
 # 必須填寫個別收款人之每日轉賬限額。 The daily transfer limit for individual beneficiary is mandatory to be filled.

- (1)
-
- 加上 / 更改 Add / Change
-
- 刪除 Delete

 銀行名稱
Bank

 每日轉賬限額 (港元) #
Daily Transfer Limit (HKD) \$

, , .00

 收款人名稱
Beneficiary Name

 (請參閱背頁所列之最高轉賬限額。
Please refer to the maximum transfer limit stated overleaf.)

 收款人之賬戶號碼
Beneficiary A/C No.

 - -

銀行編號 Bank Code 分行編號 Branch Code 戶口號碼 A/C No.

- (2)
-
- 加上 / 更改 Add / Change
-
- 刪除 Delete

 銀行名稱
Bank

 每日轉賬限額 (港元) #
Daily Transfer Limit (HKD) \$

, , .00

 收款人名稱
Beneficiary Name

 (請參閱背頁所列之最高轉賬限額。
Please refer to the maximum transfer limit stated overleaf.)

 收款人之賬戶號碼
Beneficiary A/C No.

 - -

銀行編號 Bank Code 分行編號 Branch Code 戶口號碼 A/C No.

(III) 轉賬至海外銀行 Fund Transfer to Overseas Bank

此項服務只適用於大新「VIP 銀行服務」專線。 This service is only applicable to Dah Sing VIP Banking Service Hotline.

- (1)
-
- 加上 / 更改 Add / Change
-
- 刪除 Delete

 銀行名稱
Bank

 每日轉賬限額 (港元) #
Daily Transfer Limit (HKD) \$

, , .00

 收款人名稱
Beneficiary Name

 收款人之賬戶號碼
Beneficiary A/C No.

(不可多於34個數字 Maximum 34 digits)



(IV) 轉賬至大新銀行(中國)有限公司 Fund Transfer to Dah Sing Bank (China) Limited

此項服務只適用於經大新網上理財服務轉賬至大新銀行(中國)有限公司之同名賬戶。 This service is only applicable to Fund Transfer via e-Banking to accounts under your own name of Dah Sing Bank (China) Limited.

(1) 加上 / 更改 Add / Change 刪除 Delete

銀行名稱 Bank **Dah Sing Bank (China) Limited**

每日轉賬限額 (港元) # Daily Transfer Limit (HKD) \$, , . 00

收款人名稱 Beneficiary Name

(請參閱以下所列之最高轉賬限額。
Please refer to the maximum transfer limit stated below.)

收款人之賬戶號碼 Beneficiary A/C No. **D S B**

(不可多於34個數字 Maximum 34 digits)

(V) 網上轉賬至未經登記之戶口服務
Online Fund Transfer to Non-registered Accounts

本人同意啟用網上轉賬至未經登記之戶口服務 I confirm to activate the service of online fund transfer to non-registered accounts

更改轉賬至未經登記戶口之每日限額至
Change the Daily Limit for Fund Transfer to Non-registered Accounts to

\$, . 00 (預設最高限額為HK\$65,000)
(Default Maximum Daily Transfer Limit is HK\$65,000)

本人同意停用網上轉賬至未經登記之戶口服務 I confirm to de-activate the service of online fund transfer to non-registered accounts

(VI) 小額轉賬服務 (只適用於網上理財服務之客戶) Small-value Transfer Service (Only applicable to e-Banking customers)

本人同意啟用小額轉賬服務 I confirm to activate the service of small-value transfer

更改小額轉賬之每日限額至
Change the Daily Transfer Limit for Small-value Transfer to

\$, . 00 (預設每日最高限額為HK\$10,000)
(Default Maximum Daily Transfer Limit is HK\$10,000)

本人同意停用小額轉賬服務 I confirm to de-activate the service of small-value transfer

註 Note :

1. 電話理財服務受個別收款人所被設定之每日轉賬限額所限。 Phone Banking Service shall be subject to the Daily Transfer Limit assigned to individual beneficiary.
2. 網上理財服務(個人客戶)之轉賬限額如下： The Transfer Limits for e-Banking Service (Personal Customer) are stated as below:
 - 2.1 轉賬至大新銀行第三者戶口之服務受個別收款人所被設定之每日轉賬限額所限；
Fund Transfer to third party accounts in Dah Sing Bank shall be subject to the Daily Transfer Limit assigned to individual Beneficiary;
 - 2.2 轉賬至已登記的其他本地銀行戶口之預設最高每日總轉賬限額為HK\$500,000；
The default maximum Daily Transfer Limit for Fund Transfer to registered accounts of Other Banks in Hong Kong is HK\$500,000;
 - 2.3 以保安認證服務轉賬至未經登記之戶口所預設之每日最高總轉賬限額為HK\$65,000。每筆最高轉賬限額為HK\$15,000；
The default maximum Daily Transfer Limit for Fund Transfer to non-registered accounts via Security Authentication Service is HK\$65,000, maximum Transfer Limit per transaction is HK\$15,000;
 - 2.4 轉賬至大新銀行(中國)有限公司戶口之預設最高每日總轉賬限額為 HK\$500,000。(有關詳情，請參閱本行網站 www.dahsing.com)
The default maximum Daily Transfer Limit for Fund Transfer to the accounts in Dah Sing Bank (China) Limited is HK\$500,000. (For details, please refer to the Bank's website www.dahsing.com)
3. 小額轉賬之預設每日最高總轉賬限額為HK\$10,000。 The default maximum Daily Transfer Limit for Small-value Transfer is HK\$10,000.

請注意，啟用網上轉賬至未經登記之戶口服務可能引致閣下之賬戶被用於資金轉移至其他未經授權之受益人，請留意有關交易限額及所涉及之風險。
Please be reminded of the related transaction limit and the risk of activating the service of online fund transfer to non-registered accounts which your account may be used for transferring funds to other unauthorized beneficiary.

客戶聲明：本人/吾等證實上述資料乃屬正確及完整，並授權大新銀行查證。本人/吾等已閱讀及明白並同意使用大新網上理財服務及電話理財服務之章則及條款。此授權應有效直至本人/吾等另行發出書面通知。本人/吾等同意遵守及受不時適用於上述服務之綜合章則及條款所約束，綜合章則及條款的效力不受此授權所影響。

Declaration: I/We confirm that the information provided above is correct and complete, and authorise Dah Sing Bank to confirm this form. I/We have read and agree to be bound by the Terms and Conditions governing the Dah Sing e-Banking Service and Dah Sing Phone Banking Service. This authorisation shall have effect until further notice in writing from me/us. This authorisation shall not prejudice, and I/we agree to comply with and be bound by the Master Terms & Conditions applicable to such service from time to time.

(SV)

個人客戶/授權簽署及公司蓋章(如適用)

Personal Customer/Authorized Signature & Company Chop (if applicable)

日期 Date _____

存款戶口號碼 Deposit Account Number (請註明任何一個使用以上簽署的戶口號碼。 Please specify any one account number to which the above signature can apply)

0 4 0 - - -

銀行專用 FOR BANK USE ONLY

To be completed by receiving branch/dept. <input type="checkbox"/> Urgent		Br Remarks	
Receiving Br / Dept.	Date received	To be completed by CIMD	
ID verified by*: Mail-in/3rd party & call-back handled by*: Call-back date, time & extension:	Reviewed & approved by authorized signer		
*Fill in full name & initial		Input & s.v. by	
		Checked by	

49115

